
Protokoll fört vid Sticksjö Båtklubb´s styrelsemöte 29.8 2021 
 
Närvarande: Simon Eklund, Mikael Lagerson, Christer Söderström, Markku Veinio, Philip 
Sterneby, Henrik Holmlund samt Ebba Söderström. 
 
Simon öppnade mötet samt hälsade de närvarande välkomna. 
 
Föregående protokoll gicks igenom. 
 
Kassören rapporterade att det för närvarande finns 20.967:- i kassan samt att det kommit in 
40:- kontant och 530:- swish för iläggning av båtar. 
 
Betr. åtgärder i hamnen: B-bryggan behöver förstärkas. Iläggningsrampen skall förlängas, 
Anton har stolpar därtill. Asfalt till rampen är på gång kommande vecka. 
Skylt med swishnummer samt brevlådan för kontanter skall sättas upp igen vid 
iläggningsrampen. 
 
Olika alternativ för kajakuthyrning diskuterades. Problemet är dock vem som ska sköta om det 
hela. Vi satsar främst på att den som har kajakuthyrning har en filial här. 
 
Vi får sätta upp kameraövervakning. Tydlig skyltning måste finnas. Beslutades att köpa 
kameraövervakningsutrustning för uppsättning på klubbhuset. Pris ca 5000:-. 
 
Flaggstången skall slipas och målas på arbetsdagen. 
 
Arbetsdag söndag 10 oktober kl. 10.00. 
Bojar skall in, rampen skall färdigbyggas och den sly som Henrik ej kommit åt med maskin skall 
röjas. Förtäring i form av korv och kaffe. Micke lägger ut på facebook och Janne på hemsidan. 
 
Styrelsens förslag är att vi skall bli medlemmar i Hjälmarens Båtförbund. Fastställs på årsmötet. 
 
Inga övriga frågor. 
 
Nästa möte blir den 21 nov. 14.00 
 
Simon avslutade med att tacka för visat intresse. 
 
Sticksjö 30.8 2021 
 
Vid pennan   Justeras 
 
 
…………………………………..  …………………………………………. 
Ebba Söderström  Simon Eklund 
 
  
  
  
 


